



# Athens Institute for Education and Research

Annual International Conference on Research, Education and Teaching by Russian Academics,

16-19 May 2016, Athens, Greece

Organized by all [Research Divisions and Units](#) of ATINER



Conference Venue: [Titania Hotel](#), 52 Panepistimiou Street, 106 78 Athens, Greece

**Monday 16 May 2016**

(all sessions include 10 minutes break)

**10:00-11:00 Registration and Refreshments**

**11:00-11:30 (ROOM F - Mezzanine Floor) Welcome & Opening Remarks**

Dr. Gregory T. Papanikos, President, ATINER.

**11:30-13:00 Session I (ROOM F - Mezzanine Floor): Research, Education and Teaching by Russian Academics I**

**Chair:** Marina Aristova, Academic Member, ATINER & Attorney at Law, Russia.

1. Nicola Sasanelli, Researcher, Institute for Sustainable Plant Protection, Italy, Svetlana Burtseva, Professor-Researcher, Chief Researcher, Institute of Microbiology and Biotechnology, Italy, Maxim Byrsa, Ph.D. Student, Institute of Microbiology and Biotechnology, Italy, Iulia Bereziuk, Ph.D. Student, Institute of Microbiology and Biotechnology, Italy, Nadejda Poiras, Ph.D. Student, Institute of Zoology, Italy & Larisa Poiras, Researcher, Institute of Zoology, Italy. Biological Activity of Streptomycetes Isolates from Soils of R. Moldova.  
*Никола Сасанелли, Научный Сотрудник, Институт Устойчивой Защиты Растений, Италия, Светлана Бурцева, Профессор-Научный Сотрудник, Главный Научный Сотрудник, Институт Микробиологии и Биотехнологии, Италия, Максим Бурса, Докторант, Институт Микробиологии и Биотехнологии, Италия, Юлия Березюк, Докторант, Институт Микробиологии и Биотехнологии, Италия, Надежда Поирас, Докторант, Институт Зоологии, Италия & Лариса Поирас, Научный Сотрудник, Институт Зоологии, Италия. Биологическая Активность Стрептомицетов, Выделенных из Почв р. Молдова.*
2. Viacheslav V. Romanov, INVITRO-Siberia" Ltd. Novosibirsk, RF, Russia, Andrei P. Momot, Professor, FSBSI "Scientific Research Institute of Physiology and Basic Medicine" of Siberian Branch of the Russian Academy of Sciences, Novosibirsk, Russia, I. A. Taranenko, Altai State Medical University" of Ministry of Healthcare, Russia & D. A. Trukhina, Regional Clinical Hospital, Barnaul, RF, Russia. "The Peculiarities of Vascular-Platelet Hemostasis at Different Stages of Physiological Pregnancy".  
*Вячеслав Романов, К. М. Н. ООО «Инвитро-Сибирь», Новосибирск, Россия, Андрей Момот, Д. М. Н., Профессор, «Научно-Исследовательский Институт Физиологии и Фундаментальной Медицины» Сибирского Отделения Российской Академии Наук, Новосибирск, Россия, И. А. Тараненко, К. М. Н., Алтайский Государственный Медицинский Университет Министерства Здравоохранения, Россия, Д. А. Трухина, Краевая Клиническая Больница, Барнаул, Россия. Особенности Сосудисто-Тромбоцитарного Гемостаза на Разных Сроках Физиологической Беременности.*
3. Dimitri U. Samsonov, Ophthalmologist, Diagnostics Department Irkutsk Branch of Sv. Fyodorov, State Eye Microsurgery Centre, Russia, S.I. Zhukova, Chief of the Diagnostics Department Irkutsk Branch of Sv. Fyodorov, State Eye Microsurgery Centre, Russia, T.N. Yurieva, Deputy-Director on Scientific Work of Irkutsk Branch, of Sv. Fyodorov, State Eye Microsurgery Centre & Associate Professor of Ophthalmology Department, Irkutsk State Medical University, Russia, A.V. Grigorieva, ophthalmologist, Diagnostic Department, Irkutsk Branch of Sv. Fyodorov, State Eye Microsurgery Centre, Russia, A.G. Shchuko, Professor, Director of Irkutsk Branch of Sv. Fyodorov, State Eye Microsurgery Centre, Chairman of Ophthalmology Department of Irkutsk State Medical University & Chairman of Ophthalmology Department of Irkutsk State Medical Academy of Post Graduate Education, Russia. Diagnostic of Optic Disk Drusen in Children.  
*Дмитрий Самсонов, Врач-Офтальмолог, Иркутский Филиал ФГАУ «МНТК «Микрохирургия Глаза» Им. Акад. С.Н. Федорова, Россия, Жукова С.И. Врач-Офтальмолог, Заведующая Диагностическим Отделением, Иркутский Филиал ФГАУ «МНТК «Микрохирургия Глаза» Им. Акад. С.Н. Федорова, Россия, Юрьева Т.Н. Врач-Офтальмолог, Заместитель Директора По Научной Работе, Иркутский Филиал ФГАУ «МНТК «Микрохирургия Глаза» Им. Акад. С.Н. Федорова и Доцент кафедры офтальмологии, Иркутский государственный медицинский университет, Россия, Григорьева А.В., Офтальмолог, Диагностическое Отделение, Иркутский Филиал ФГАУ «МНТК «Микрохирургия Глаза» Им. Акад. С.Н. Федорова, Россия, Шуко А.Г., профессор, Директор Иркутского ФГАУ «МНТК «Микрохирургия Глаза» Им. Акад. С.Н. Федорова, Заведующий факультета офтальмологии Иркутского Государственного Медицинского Университета и Председатель Отделения Офтальмологии Иркутской Государственной Медицинской Академии Последипломного Образования, Россия. Друзы Диска Зрительного Нерва и их Диагностика у Детей.*

**13:00-14:30 Session II (ROOM F - Mezzanine Floor): Research, Education and Teaching by Russian Academics II**

**Chair:** Nicola Sasanelli, Researcher, Institute for Sustainable Plant Protection, Italy.

1. Valeriy I. Turnaev, Professor, National Research Tomsk Polytechnic University, Tomsk, Russia. The Topic of the Article: Practical Hermeneutics as a Resource of Modern Education.  
*Валерий Турнаев, Профессор, Национальный исследовательский Томский Политехнический Университет, Россия. Практическая герменевтика как ресурс современного образования.*
2. Anna N. Polukhina, Professor, Volga State University of Technology, Russia. Ethno-Tourism in Russian Regions: Challenges and Prospects for Development.  
*Анна Полукина Николаевна, Профессор, Доктор, Кандидат, "Поволжский Государственный Технологический Университет", Россия. Этнотуризм в Регионах России: Перспективы и Проблемы.*
3. Elena Pililyan, Assistant Professor, Far Eastern Federal University, Vladivostok, Russia. Innovative Teaching Entrepreneurs as a Way to Stimulate Social Business of the Russian Far East'S Entities of the Contemporary Historical Stage.  
*Елена Пилилян, Канд. Истор. Наук, Доцент, Дальневосточный Федеральный Университет, Владивосток, Россия. Инновационные Технологии Обучения в Историческом Процессе Формирования Дальневосточного Предпринимательства в XXI Веке.*
4. Melanya Astvatsatryan, Head of Chair of Foreign Language Teaching Methodology, Armenian State Pedagogical University, Armenia. Foreign Language Teaching Specificity in the Institutional Multilingual Setting. (Monday, 16 May 2016)  
*Меланья Аствацатрян, Зав.Кафедрой Методики Преподавания Иностраных Языков, Армянский Государственный Педагогический Университет Им.Х.Абовяна, Армения. Специфика Обучения Иностраным Языкам в Институциональном Мультилингвальном Контексте. (Понедельник, 16 Мая 2016)*

**14:30-15:30 Lunch**

**18:30-19:30 Session III (ROOM F-Mezzanine Floor): A Public Speech on Uzbekistan's Education System and Education Policy: The Challenge of Educating a Growing Youth Population\***

**Chair:** Dr. Gregory T. Papanikos, President, Athens Institute for Education and Research (ATINER) & Honorary Professor of Economics, University of Stirling, U.K.

**Invited Speaker:**

**Mr Olim Kasimov**  
**Consul General of Uzbekistan in Greece**

*\*The working language of the public speech is english without interpretation.*

**21:00-23:00 Greek Night and Dinner (Details during registration)**

**Tuesday 17 May 2016**  
(all sessions include 10 minutes break)

**10:00-11:30 Session IV (ROOM F - Mezzanine Floor): Research, Education and Teaching by Russian Academics III**

**Chair:** Tatiana Samsonona, Professor, Leningrad State University, Russia.

1. Dmitry Vitalievich Filippov, Professor, Russian Foreign Trade Academy, Russia & Leonid Irbekovich Urutskoev, Professor, Leading Researcher, The Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration, Russia. Beta-Stability Condition for the Nuclei of Neutral Atoms.  
*Дмитрий Витальевич Филиппов, Доктор, Профессор Всероссийской Академии Внешней Торговли, Россия, Уруцкоев Леонид Ирбекович, Доктор, Профессор, Технический Университет МФТИ, Россия. Условие  $\beta$ -Стабильности Ядер Нейтральных Атомов.*
2. Galina Koleva, Professor, Tyumen State Oil and Gas University, Russia. The Oil Factor in Soviet Energy Policy.  
*Галина Колева, Профессор, Тюменский Государственный Нефтегазовый Университет, Россия. Нефтяной Фактор в Советской Энергетической Политике.*
3. Myron Polatayko, Kiev State University, Ukraine. Determination of Detonation Wave Velocity in an Explosive Gas Mixture.  
*Мирон Полатайко, Киевский Национальный Университет, Украина. Определение Скорости Детонационной Волны во Взрывной Газовой Смеси.*
4. Andrey A. Abramovich, Lecturer, St. Petersburg State Technological University of Plant Polymers, Russia. Acoustical and Thermo Physical Properties of Sintering Composites with Meso- And Nanosize Particles.  
*Андрей Абрамович, Д-Р, Доцент, Санкт-Петербургский Государственный Технологический Университет Растительных Полимеров, Россия. Акустические и Теплофизические Исследования Спечённых Композитов с Мезо- и Наноразмерными Частицами.*

**11:30-14:30 Urban Walk (Details during registration)**

**14:30-15:30 Lunch**

**15:30-17:00 Session V (ROOM F - Mezzanine Floor ): Research, Education and Teaching by Russian Academics IV**

**Chair:** Anna N. Polukhina, Professor, Volga State University of Technology, Russia.

1. Tatiana Samsonona, Professor, Leningrad State University, Russia. Father Paul Florensky Philosopher, Scientist and Musician: From the Watershed of the Soul.  
*Татьяна Петровна Самсонова, Доктор Философских Наук, Профессор, Ленинградский Государственный Университет Имени А.С.Пушкина, Россия. Философ Отец Павел Флоренский, Учёный И Музыкант: у Водоразделов Души.*
2. Nikolay Sergeevich Aleksandrov, Assistant of the A.I. Strukova, Chair Pathological Anatomy of the First Moscow State Medical University, Russia, Kirillov Uriy Aleksandrovich, Doctor of Sc., Professor of the A.I. Strukova Chair Pathological Anatomy of the First Moscow State Medical University, Russia & Sofya Avraamova Tarielovna, Assistant of the A.I. Strukova, Chair Pathological Anatomy of the First Moscow State Medical University, Russia. The study of the Application of Laser spectroscopy in the Diagnosis of clear cell carcinoma of Kidney Cancer.  
*Николай Сергеевич Александров, Ассистент Кафедры Патологической Анатомии им. Академика А.И. Струкова, Россия & Кириллов Юрий Александрович, Д.М.Н., Профессор, Кафедра Патологической Анатомии им. Академика А.И. Струкова, Россия & Аврамова София Тариеловна, Ассистент, Кафедра Патологической Анатомии им. Академика А.И. Струкова, Россия. Изучение Возможностей Применения Метода Лазерной Спектроскопии в Диагностике Светлоклеточного Рака Почки.*
3. Alexandra Konstantinovna Alexandrova, PhD, Department of Pathological Anatomy, Russian Ministry of Health I.M. Sechenov First Moscow State Medical University, Russia & Smolyannikova Vera Anatolevna, MD, Professor, Department of Pathological Anatomy, Russian Ministry of Health I.M. Sechenov First Moscow State Medical University, Russia. Expression of Protein P16 in Seborrhic Keratosis.  
*Александра Константиновна Александрова, К.М.Н., Кафедра патологической анатомии, Первый Московский Государственный Медицинский Университет им.Сеченова, Смольяникова Вера Анатольевна, Д.М.Н., Профессор, Первый Московский Государственный Медицинский Университет Имени И.М.Сеченова, Россия. Особенности Экспрессии P16 при Разных Формах Себорейного Кератоза.*
4. Alexei Yurevich Latyshev, Chelyabinsk State University, Russia & Lutov Pavel Nikolaevich, Chelyabinsk State University, Russia. Russian Terms of Import!  
*Алексей Юрьевич Латышев, Челябинский Государственный Университет, Лютов Павел Николаевич, Челябинский Государственный Университет, Россия. Россия в Условиях Импортзамещения!*

**21:00- 22:30 Dinner (Details during registration)**

**Wednesday 18 May 2016 Cruise: (Details during registration)**

**Thursday 19 May 2016 Delphi Visit: (Details during registration)**